
 

Fællesbestyrelsesmøde 
Torsdag d. 26. 11. 2020 kl. 18.30 til 21.00 

 
 

Afbud:  _____Vivi___________________________________________________ 
 

1. Godkendelse af dagsorden.  

Godkendelse af referat samt 

underskrift. 

 

 

2. Orientering: 

Formand 

Hellevad Børneunivers, SS, AJ 

Nyt fra personalet, GH, LC 
 

 

3. Elevrådet  

 

4. Virksomhedsaftaler/forandringsmodel

ler. Skole og børnehave 
Bilag vedhæftet 

 

5. Orientering om Trivselsundersøgelsen 

- personalet 
 

6. Principper 
Princip for medicin håndtering 1. behandling. Bilag 

vedlagt 

 

7. Sampasning med Ravsted. AJ 

 

8. Status på Småbørnsgruppen 
Bilag vedhæftet 

 

9. Økonomi. SKS 

 

10. Godkendelse af ”Vision, mission og 

værdier” SKS 
Bilag vedhæftet 

 

 

11. Årshjul 
Fast punkt. Har vi tilføjelser. Bilag vedlagt 

 

 
 

 

 

Evt.:  

 

 

 

 

 

Ad 1. Godkendt og underskrevet 

 

 

Ad 2. TI: Dialogmødet blev aflyst. Kommunen 

har været her og kigge på parkeringspladsen og vi 

kommer selv til at betale, hvis vi skal have gjort 

noget ved den. Der arbejdes fortsat på om vi kan 

påvirke kommunen til at betale 

SKS: Orientering om personalesituationen pt. 

Ift. parkourbanen og svævebanen, har der været 

leverandører ude, for at give tilbud. Vi afventer 

deres tilbagemelding 

GH: Der er emneuge i næste uge. Mellemtrin og 

indskoling for sig og langt hen ad vejen, 

klassevis.  

LC: Vi, personalet og vores mænd, har haft en 

ekstra arbejdsdag i Smørhullet, hvor der blev 

ryddet op, kasseret og lavet håndværker arbejde. 

 

Ad 3. Elevrådet har lavet en kæmpe indsats for at 

nedbringe brugen af håndklædeark.  

Elevrådet har ønsket fælles filmaftner, med det 

kan ikke lade sig gøre i Coronatiden. Det kan 

enten blive til i skoletiden eller efter Corona. 

Elevrådet har også været rundt i alle klasser og 

fortælle om hvad elevrådet er. 

Årets teaterstykke, som 6. kl. plejer at lave, bliver 

i år til en film, der fremvises for klasserne. 

Overskuddet fra sidste års skolefest, blev brugt til 

legesager til frikvarterstasken, mest til 

indskolingen. Mellemtrinnet glæder sig til 

parkourbanen kommer, og ønsker sig også 

hinkebaner omme på deres del af legepladsen. 

 

Ad 4. Gennemgået uden kommentarer 

 

Ad 5. Gennemgået uden kommentarer 

 

Ad. 6. Vi har kigget på princippet og det er 

godkendt i den form det har. Ingen ændringer 

 

 

Ad.7. Ledelsen har besluttet at indgå aftal med 

Ravsted om sampasning i 2021. 

 



 

Ad. 8. Vi har diskuteret status. Der sendes 

orientering ud til forældrene i morgen. 

Der er en del bekymring og frustrationer 

fra nogen i forældregruppen, der går på 

hvad der skal blive af de nuværende 

børnehavebørn på mindre plads. Vi 

opfordre bestyrelsen til at henvise 

bekymrede forældre til Søren 

 

 

Ad. 9. Økonomien for i år ser godt ud og 

vi holder som minimum budgettet.  

 

Ad. 10. Godkendt. Vi sætter fokus på, at 

vi skal have lavet et slogan, der skal stå 

først, til næste gang.  

 

 

 

 

 

 

Evt.:  

 

 

 

Næste møde: ______________________ 

Punkter til næste møde: 


